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 روزنامه اقتصاد کیش

ورزشی

به گزارش خبرنــگار اقتصاد 
کیــش؛ با توجه بــه اهمیت و علاقه 
جوانــان و نوجوانان شــهر جناح به 
ورزش در خصوص بررسی مشكلات 
و موانــع بر ســر راه ورزشــكاران و 
ورزش منطقه با آمنه زارعی؛  آموزگار 
و کارشــناس ارشد مدیریت ورزش، 
مدیر باشــگاه پارسیس شهر جناح و 
مربی رشــته هــای بدمینتون ، جودو 
 و کاراتــه گفت و گویی انجام شــده 

است. 
زارعــی نائــب رئیــس هیئت 
بدمینتون جناح و رئیس هیئت جودو 
جناح اســت و با تجربه ۱۷ ســاله در 
حیطه ورزش سوابق بی شمار قهرمانی 
استان و کشور را در کارنامه خود دارد. 
شــاگردان و مربیان بسیاری از آموزه 
های او در اســتان و منطقه  بهره برده 

اند و افتخار آفریدند.
از نداشتن سالن استاندارد 

تا کمبود وسایل و امکانات
ایــن فعال ورزشــی در گفت و 
گو با خبرنگار ما مشــكل عمده شهر 
محل فعالیت خود را نداشــتن سالن 
اختصاصی بدمینتــون وورزش های  
رزمی و کمبود لوازم  و وســایل مورد 
نیاز ورزشــكاران عنوان می کند و از 
مسئولان و خیران می خواهد با برنامه 
ریــزی  و اختصــاص بودجه  ماهانه 
برای باشــگاه  بتواند هزینه های اعزام 
به مسابقات ؛ خرید توپ و تور، لباس 
بازیكنان و کادر فنی تیم های اعزامی 

را پوشش دهد.

این کارشــناس و مربی  ورزش 
گفت: شــهر ما کوچک اســت و من 
همیشــه ســعی کرده ام رشــته های 
پرطرفدار و پر اســتعداد منطقه را در 
روستاها ی مجاور هم گسترش دهم.  
جــودو ، کاراتــه و بدمینتون از جمله 
رشــته های بســیار پرطرفدار است 
و یكــی از اهــداف اصلی من در کنار 
اســتعداد یابی وتعلیم ورزشــكاران، 

پرورش مربی است. 
میزبانــی جناح بــرای برگزاری 
دوره هــای مربیگــری از اقدامــات 
ارزنــده برای منطقه بود و توانســتیم  
برای علاقمندان رشته های بدمینتون و 
کاراته پس از گذراندن دوره ها کارت 

مربیگری صادر کنیم . 
بســیاری از ایــن مربیــان از 
شــاگردانم بودند که از ســن کم کار 
کردنــد و به درجه مربیگری رســیده 
اند.وی گفت: در تمام رده های ســنی 
از خردسال و نونهال در بخش بانوان 
و آقایــان در حال فعالیت هســتیم و 
در رده ســنی نوجوانــان بــه بالا در 
 بخــش بانوان به فعالیــت خود ادامه 

می دهیم. 
زارعــی با بیــان اینكه رشــته 
تخصصــی و علاقــه من به رشــته 
بدمینتون اســت و خودم هم بازیكن 
- مربی هســتم، افزود: از سال ۱38۷ 
در دوران دانشجویی از سوی دانشگاه 
تربیــت معلم در مســابقاب مختلف 
شــرکت کردم و بعد از آن هم مرتبا در 
رنكینگ ها و مســابقات فرهنگیان در 
سطح استان شرکت می کنم و تاکنون 
موفق به کســب عناوین زیادی شده 
ام.  وی  ادامه داد: در رشــته بدمینتون 
دارای کارت درجــه یــک مربیگری 
ملــی و در جــودو و کاراته مربیگری 
درجه ســه ملی و در رشته جودو هم  
 موفق به کسب داوری درجه سه ملی 

شده ام .
وی در پاســخ به سوالی در مورد 
امكانات ورزشــی موجود در شــهر 
جناح شهرستان بستک گفت: از لحاظ 
امكانات ورزشی شهرستان در سطح 
بسیار پایینی قرار دارد و محدود است. 
بسیار تلاش کردم و گاهی مواقع 
حتی با هزینه شــخصی فعالیت های 
ورزشــی برای اعزام ها، اردوها و ... 
انجام شــده و باید بگویم حتی سالن 
تمرینی مناسبی برای تمرین وجود 

ندارد. 
بــه جــرات می تــوان گفت 
ورزشــكاران ما همیشه توانسته اند 
مقام های مختلف استانی را در رشته 
های بدمینتون و جودو کسب کنند و 
یكی از مراکز اصلی فعالیت  این دو 
رشته در منطقه، شهر جناح است . 
حمایت، حمایت، حمایت ...

نائب رئیس هیئــت بدمینتون 
شــهر  جنــاح افــزود: در بخــش 
رزمی ســالن نداریم و در بدمینتون 
هــم ســالن کوچكــی با ســقف 

کوتــاه و غیــر اســتاندارد وجــود 
 دارد کــه اصــلا برای بازی مناســب 

نیست. 
اگر سالن و امكاناتی داشته باشیم 
و باشگاه درآمدی داشته باشد تا بتوانیم 
بچه هــا را به اردوها در اســتان های 
مختلفی چون آذربایجان ، مازندران و 
مرکزی کــه در بدمینتون حرفی برای 
گفتــن دارند اعــزام و مربی های ملی 

را بــرای تقویت تیم دعوت کنیم صد 
در صــد بچه های ما مقام آور کشــور 

خواهند شد. 
امروز بــا همین امكانات محدود 
و ضعیــف بچه ها عالی هســتند و در 
بازدیــدی هم که خانــم مددی نایب 
رییس فدراســیون از منطقه داشــت 
این موضوع مشــهود بــود. حمایت 
هــای معنوی زیادی انجام می شــود 
اما واقعیت این اســت ما نیاز به تامین 
امكانات ســخت افــزاری داریم و از 
خیرین و کسانی که کاری از دستشان 
بــر می آیــد مــی خواهیم تــا برای 
 شكوفایی اســتعدادهای منطقه کاری 

انجام دهند. 
در این منطقــه به فوتبال اهمیت 
داده میشــود و کسی برای سایر رشته 
های پــر اســتعداد کاری انجام نمی 
دهد. ما علاوه بر ســاخت سالن های 
اســتاندارد در منطقــه نیازمند بودجه  
ماهیانه و روتینی هستیم تا بتوانیم نیاز 
های مصرفی و مشــكلات دائمی مثل 
خرید توپ و لباس و هزینه های اعزام 
هــا، اردوها را با برنامــه ریزی مرتفع 

نماییم. 
وی بــا بیان اینكه حمایت در این 

برهه بســیار برای ما مهم اســت و در 
شهرســتان ما جز ورزش ســرگرمی 
دیگری خصوصــا برای بانوان وجود 
نــدارد و باید آن را حفظ نماییم؛ ادامه 
داد: ورزشــكاری که مقام می آورد اما 
ما از پس تامیــن هزینه های اعزام ها 
و مســابقات بر نمی آییم و امكاناتی 
برای بــرآورده کــردن نیازها نداریم 
تنها باعث دلســردی او خواهد و این 
بدترین حس دنیاســت؛ در صورتیكه 
با حمایت مسئولان و انسان های نیک 
اندیــش و دریا دل می توانیم بر روی  

بهترین سكوها قرار گیریم.
صفر درصد امکانات و صد 

در صد نتیجه!  
وی در پاســخ به سوال دیگری 
در خصوص اســتعداد یابــی از پایه 
گفت: اصل و اســاس کار ما استعداد 

یابی است. 
در سطح مدارس و از اول ابتدایی 

و یا سنین پایینتر فاکتورهای مورد نظر 
را بررســی می کنیــم و با گروهی که 
مستعدتر هســتند بیشتر کار می کنیم 
و اســتعداد آن ها را در مسیر موفقیت 

بكار خواهیم گرفت. 
در واقــع با صفر درصد امكانات 
در حــد صد کار مــی کنیم  و تا کنون 
بــه خاطر انگیــزه و علاقه   بچه های 
مســتعد و خانــواده هــای همیار و 
همدل توانســتیم به اینجا برســیم و 
در آینــده هم تنها به  پیشــرفت فكر 
می کنیم اما  تــا امكانات مالی وجود 
 نداشته باشــد کاری از پیش نخواهد 

رفت! 
زارعی گفــت: تمرکــز اصلی 
شهرســتان روی فوتبــال اســت و 
اگــر بودجه ای اختصــاص داده می 
 شــود تنها صرف زمیــن های چمن 

می شود. 
مــن خــودم هــم طرفــدار و 

بازیكن فوتبال هســتم اما بی توجهی 
به ســایر رشــته های پر طرفدار روز 
 بــه روز از جمعیــت ورزشــكار ما 

می کاهد. 
باید ببینیم کجا کار انجام می شود 
و کجا اســتعداد وجود دارد و برای آن 
سرمایه گذاری کنیم. تیم بانوان جناج 
در بدمینتون و رزمــی بدون حمایت 
اینهمــه افتخار کســب کــرده اند اما 
تــا چه زمانی بچه هــا بدون حمایت 
و تقدیــر بــه ورزش ادامــه خواهند 
داد! اگــر وضــع  به همیــن صورت 
 ادامــه پیدا کنــد ورزشــكاری باقی 

نمی ماند. 
سرمایه من به عنوان یک مربی و 
مدیر باشــگاه ؛ ورزشكار است و باید 
بــه آن ها ارزش بدهم و با افتخار با آن 

ها برخورد نمایم .
همانطــور که آن ها هــم به من 
احترام مــی گذارند و با غیرت تلاش 
مــی کننــد و مقام مــی آورند من هم  
بایــد ایــن زحمت را جبــران کنم و 
 بــدون حمایــت مالی قطعا شــدنی 

نیست. 
در مجمــوع آن چیــزی کــه 
واضح اســت این است که »جناح« 
می تواند پیــش گام و مدعی در 
بســیاری از رشته های ورزشی 
خصوصا رزمــی و بدمینتون 
باشــد و همچنین بسیاری از 
رشته های ورزشی دیگر را نیز 
می توان در این منطقه گسترش 
داد. حقیقتــاً مســئله ورزش و 
جوانان در این شهرســتان مغفول 
مانده اســت و باید هرچه ســریعتر 
 تصمیمی عاجل برای رفع این معضل 

گرفت.

به گواهی آمار می توان از شهر  جناح شهرستان بستک در استان هرمزگان، به عنوان  یکی از مراکز فعال
  رشته های بدمینتون و جودو بانوان یاد کرد اما امکانات ورزشی این شهرستان مستعد، با ظرفیت های ورزشی و علاقمندان به ورزش همخوانی ندارد و لازم 

است با همت مسئولان و خیرین گرهی از این مشکلات دیرینه باز کرد.

آمنه زارعی مربی ورزش و مدیر باشگاه ورزشی پارسیس جناح عنوان کرد:

كمبود امکانات ورزشی و 
علاقمندی جوانان مستعد؛ دو 

روی يک سکه مشکلات ورزش  
شهر  جَناح 

موضــوع ورزش و اهمیــت 
آن، به دلیل حاکمیت ماشــینی 
در زندگــی بشــر، بیش از هر 
زمــان دیگــری مــورد توجه 
ورزشــی،  امور  متخصصان 
جامعه شناسان، روان شناسان 
و حتــی سیاســتمداران قرار 
گرفته  و هر کدام از این گروه ها 
بــه تناســب نیــاز و میزان 
بهره بــرداری، درایــن زمینه 
برنامه ریزی و سرمایه گذاری 
می کننــد.  ورزش به عناوین 
مختلف در اقصی نقاط کشور 
مطرح شــده و گروه بسیاری 
به اشــکال گوناگون با آن سر 
و کار داشــته و بــه جرات می 
تــوان گفت از ســودمندترین 
و سالم ترین ســرگرمی هایی 
است که اوقات فراغت بسیاری 
از جوانــان را پر کرده اســت.
با این مقدمه باید گفت جوانان 
و نوجوانــان شــهر جناح در 
استان هرمزگان  در رشته های 
رزمی و بدمینتون توانســته 
اند مــدال های قهرمانی زیادی 
را علیرغــم وجود مشــکلات 
فراوان  برای مردم شهرشــان 

به ارمغان آورد. شهر جناح 
در  شهرســتان بســتک با 

وجود پایین بودن سرانه 
توانســته  ورزشــی، 
جایگاه خود را در ورزش 

منطقه  تثبیت کند و آمار 
و ارقــام این مــدال ها در طول 
ســالهای اخیر در مســابقات 
مختلف؛ گواه این مطلب است.
به دیگر ســخن کمبود سرانه 
ورزشــی این منطقــه همانند 
کمبود ســایر ســرانه های 
فرهنگی مشکلات عدیده ای  را 

برای جوانان خصوصا بانوان 
ایجاد کــرده و نبود امکانات و 
تفریحات  مفید در جای جای این 
منطقه نمایان است . رسیدگی 
به مشــکلات ورزش و ساخت 
سالن وتوسعه اماکن ورزشی 
و  دسترســی بــه امکانــات 
ورزشــی می تواند بسیاری 
از این مشــکلات را حل نماید.

میزبانــی جنــاح 
دوره  برگــزاری  بــرای 
های مربیگــری از اقدامات 
ارزنده برای منطقه بود و 
توانستیم  برای علاقمندان 
رشــته های بدمینتون و 
کاراتــه پــس از گذراندن 
دوره هــا کارت مربیگری 
صادر کنیم . بسیاری از این 
مربیان از شاگردانم بودند 
که از سن کم کار کردند و به 
درجه مربیگری رسیده اند.
وی گفت: در تمام رده های 
سنی از خردسال و نونهال 
در بخش بانوان و آقایان در 
حال فعالیت هســتیم و در 
رده سنی نوجوانان به بالا 
در بخش بانوان به فعالیت 

خود ادامه می دهیم. 

وی با بیان اینکه حمایت در این برهه بسیار برای 
ما مهم اســت و در شهرستان ما جز ورزش سرگرمی 
دیگری خصوصا برای بانوان وجود ندارد و باید آن را 
حفظ نماییم؛ ادامه داد: ورزشکاری که مقام می آورد اما 
ما از پس تامین هزینه های اعزام ها و مسابقات بر نمی 
آییم و امکاناتی برای برآورده کردن نیازها نداریم تنها 
باعث دلسردی او خواهد و این بدترین حس دنیاست؛ 
در صورتیکه با حمایت مســئولان و انسان های نیک 
اندیش و دریا دل می توانیم بر روی  بهترین ســکوها 

قرار گیریم.
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